

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX - TRAVAIL - PATRIE

MINISTERE DES PETITES ET MOYENNES
ENTREPRISES DE L'ECONOMIE SOCIALE ET
DE L'ARTISANAT

SECRETARIAT GENERAL

CELLULE DE LA COMPETITIVITE ET DE LA
SOUS-TRAITANCE



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE - WORK - FATHERLAND

MINISTRY OF SMALL AND MEDIUM-SIZED
ENTERPRISES, SOCIAL ECONOMY AND
HANDICRAFTS

SECRETARIAT GENERAL

COMPETITIVENESS AND SUBCONTRACTING
UNIT

25/00024

N° /L/MINPMEESA/SG/CCST

22 AOUT 2025

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Petites et Moyennes Entreprises, de l'Economie Sociale et de l'Artisanat porte à la connaissance des promoteurs de PME, des Organisations de l'Economie Sociale et des Artisans, que dans le cadre de l'opérationnalisation de la Zone de Libre Echange Continentale Africaine, le Comité National ZLECAF de la Côte d'Ivoire, accompagné des opérateurs économiques ivoiriens effectuera, du 26 au 30 août 2025, une mission de matchmaking au Cameroun. Cette mission sera marquée par la tenue d'un mini-forum et des visites d'entreprises. Elle vise à renforcer les relations économiques et commerciales entre la Côte d'Ivoire et le Cameroun, à mettre en vitrine les savoir-faire communs et à identifier les opportunités d'affaires entre nos deux pays afin de tirer parti de l'ouverture des nouveaux marchés découlant de l'opérationnalisation de la ZLECAF.

Les promoteurs sont à cet effet invités à prendre attache avec la Cellule de la Compétitivité et de la Sous-traitance du MINPMEESA, au 18^{ème} étage de l'Immeuble Emergence, porte 18T09, pour leur enregistrement.



Achille BASSILEKIN III



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE - WORK - FATHERLAND

MINISTRY OF SMALL AND MEDIUM-SIZED
ENTERPRISES, SOCIAL ECONOMY AND
HANDICRAFTS

SECRETARIAT GENERAL

COMPETITIVENESS AND SUBCONTRACTING



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX - TRAVAIL - PATRIE

MINISTERE DES PETITES ET MOYENNES
ENTREPRISES DE L'ECONOMIE SOCIALE ET
DE L'ARTISANAT

SECRETARIAT GENERAL

CELLULE
DE LA COMPETITIVITE ET DE LA SOUS-
TRAITANCE

25/00024

N°...../L/MINPMEESA/SG/CCST

22 AOUT 2025

RADIO PRESS RELEASE

The Minister of Small and Medium-Sized Enterprises, Social Economy, and Handicrafts informs SME promoters, Social Economy Organisations, and Craftspeople that, as part of the operationalisation of the African Continental Free Trade Area, the National AfCFTA Committee of Côte d'Ivoire, accompanied by Ivorian economic operators, will conduct a Matchmaking mission to Cameroon from 26 to 30 August 2025. This mission will be marked by the holding of a mini-forum and visits to enterprises. It aims to strengthen economic and trade relations between Ivory Coast and Cameroon, showcase shared expertise and identify business opportunities between our two countries in order to capitalise on the opening of new markets resulting from AfCFTA operationalisation.

Promoters are therefore invited to contact the Competitiveness and Subcontracting Unit of MINPMEESA at the 18th floor of the Ministerial Building Room 18T09 for registration formalities.



Achille BASSILEKIN III

MINPMEESA PO-PoBox: 6096 YAOUNDE, Tel. : +237 222 23 23 88, Fax: +237 222 22 41 85
Site Web-website www.minpmeesa.gov.cm / Email:

cabinet@minpmeesa.cm cabinet@minpmeesa.cm

